
Jeg gik over til E- cigaret, for ca. 5 år siden, trappede gradvis nikotin indholdet ned, nu er det yders 

sjældent jeg bruger den.  
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